



s s e n s

SO : 20 8

(idt GB/T 45001-2020)

The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1: 2015, that the organization

C CS (C ) CO., L D.

o. 2135, Zhongshan North Rd., Wujiang Economic Technological Development Zone, Wujiang District, Suzhou City, Jiangsu Province, People's Republic of China

operates a management system in accordance with the requirements of ISO45001: 2018 and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

scope

Design and Manufacturing of LED, Lighting Modules, Optocouplers and other Related Optoelectronic Devices

Certificate Registration No. 44 126 20 82 0184

Audit Report No. 2.5-3339/2023

Valid old certificate 2023-07-04

Valid from 2023-07-13

11/11/2023 11:00:00 07-04

Initial Certification 2008-02-12

Printing Address: TÜV NORD (Hangzhou) Co., Ltd. Shanghai Branch Registered Address: Room 1537, No.1256, 1258, WanRong Road, Jing'an District, Shanghai, China, 200436 Office Address: Building 5, No.1, Lane 288, Kangning Road, Jing' an District, Shanghai 200443 China Tel: (+8621) 33196200

Certification Body at TÜV NORD CERT GmbH

Issue Date: 2023-07-13



## 8

认证机构 TÜV NORD CERT GmbH 公司特此证明，依据 ISO/IEC 17021-1: 2015 标准进行的审计、评估和认证决定的结果，该组织

**亿光电子(中国)有限公司**

**中国江苏省苏州市吴江区吴江经济技术开发区中山北路 2135 号**

采用符合 ISO45001: 2018 标准要求的管理体系并且在本认证的 3 年有效期内将对符合性进行监督。